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Protokól Nr 21 /04

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

odbytego w dniu 20 stycznia 2004 roku

Posiedzenie komisji rozpoczqlo siq o godz. 1200. Uczestniczyli w nim: Radni
(w sktadzie wg listy stanowiqcej zalqcznik do niniejszego protokolu), Sekretarz
gminy: R. Kawiorska, oraz pracownik Wydzialu Finansowego: E. t_achwa.

Komisja rozpoczqla posiedzenie wg nastqpujqcego porz4dku obrad:

1. Opracowanie sprawozdania z pracy komisji w 2003 roku.

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2004 rok.

3. Sprawy ró2ne.

Przewodniczqcy komisji rozpoczf, posiedzenie komisji od przywitania wszystkich,

a nastqpnie odczytal pismo od Przewodniczqcej Rady Miejskiej dotyczqce

ustosunkowania sig radnych do zabierania glosu przez sottysów podczas sesji Rady

Miejskiej w Jqd rzejowie.

Przewodniczqcy poprosit czlonków komisji, aby ka2dy z nich wypowiedzial siq na

ten temat.

P. Król oéwiadczyl, 2e wedlug niego sottysi powinni zabieraó glos w sprawach

rÓ2nych, ewentualnie poprzez wczeéniejsze zgloszenie radnemu swojego okrqgu

danej sprawy.

P. Chalupka: uwa2am, 2e sottysi sq bardziej odwaZni niZ radni, i moim zdaniem glos
powinni zabieraó w punkcie 5 - interpelacje, ale powinni wczeéniej zgtosió o danej

sprawie.

P. Barañski: wedtug mnie soltysi maja prawo zabieraó glos, ale w ograniczonym

czasie, zeby debaty ich nie trwaty zbyt dlugo. Uwa2am takhe, i2 powinni zadawaó

konkretne pytania.

P. Przewodnicz4cy wypowiadajqc sig na ten temat, popart propozycjq P. Króla,

a nastqpnie zarzqdzil glosowanie.

Kto jest za prcpozycjq Pana Króla, lzn. , aby soltys miaf prawo zabierania glosu

w sprawach róznych i po wczeéniejszym uzgodnieniu z radnym danego okrqgu:



za - 2 glosy

przeciw - 2 glosy

wstrzymalo siq - 0

Kto jest za propozycja P. Chalupki i P. Barañskiego, tzn. , aby sottysi zabierali glos

w punkcie 5 - interpelacje, ale w okreélonym czasie i zgloszeniu danej sprawy przed

rozpoczeciem sesji:

za - 2 glosy

przeciw - 2 glosy

wstrzymalo sig - 0

W zwiq.zku z jednakowq liczbq glosów za i przeciw rozstrzygnqt glos Pana

Przewodniczqcego - wniosek zostal przyjgty.

Propozycja P. Króla i P. PrzewodniczEcego zostafa przeglosowana.

Nastqpnie Przewodntczqcy komisji odczytal sprawozdanie z pracy Komisji

Rewizyjnej w 2003 roku ( co stanowi zalqcznik do niniejszego protokotu ).
Po odczytaniu zwrócit siq do radnych z propozyqE. sprawdzenia czy wnioski, które

zglaszala Komisja Rewizyjna w 2003 roku zastaty zrealizowane.

Radni poparli propozycjg P. Przewodniczqcego.

W zwiqzku z powylszym Przewodniczqcy komisji poprosit P. T. Borowskq.

P. Przewodniczqcy zwrócil sig z zapytaniem do P. Borowskiej, czy wnioski z Komisji

Rewizyjnej zostaly wykonane, a nastgpnie odczytal te, które budzity najwiqcej

wqtpliwoéci Komisji, miqdzy innymi: powolanie dla potrzeb Komisji Rewizyjnej Radcy

Prawnego, odwolanie KierownikaZakladu Wodociqgów i Kanalizacji, uchylenie Planu

Wielo le tn iegoZWiK.

P. Borowska odpowiedziala, 2e osobq odpowiedzialnq za realizacjg wniosków

z komisjijest Pani Sekretarz.

Wzwiqzku ztym poproszono P. Sekretarz.

P. Przewodniczqcy zwracajqc siq do P. Sekretarz zadal jej powyzsze pytanie,

a mianowicie czy wnioski Komisji Rewizyjnej zostaly wykonane gdyz jest to rzecz

niezbgdna dla opracowania sprawozdania z pracy Komisji w 2003 roku.

P. Sekretarz: myélg, 2e w dziewigódziesigciu dziewigciu procentach zostaty

zrealizowane Pañstwa wn ioski.



\N zwiqzku z powylszym Komisja wraz z P. Sekretaz rozpoczqla analizq realizacji

postawionych przez Komisjq Rewizyjnq w 2003 roku wniosków.

Podczas tej dyskusji pojawity siq wqtpliwoéci komisji, co do sprawy zadlu2enia

Zakladu Wodociqgów i Kanalizacji. W zwiqzku z tym poproszono P. Skarbnik, aby

wyjaénita tq kwestig.

W zwiqzku z nieobecnoéciq P. Skarbnik poproszona zostala Pani

E. Lachwa - pracownik Wydzialu Finansowego.

P. Przewodniczqcy zapytal P. t-achwa, jak wyglEda sprawa zadlu2enia ZW i K

w Jqdrzejowie wobec gminy, oraz jak wygl4da sprawa wptat zzysku wypracowanego

przez ten Zaklad na rzecz gminy.

P. Lachwa odpowiedziala, 2e decylq Burmistrza Zaklad Wodociqgów i Kanalizacji

zostal zwolniony z wplaty czgéci z zysku przypadalqcej dla Urzqdu Miejskiego.

Zgodnie ztqdecylqzW i K nie dokonat 2adnej wptaty.

\N zwiqzku z uzyskaniem niewyczerpujqcych odpowiedzi na zadawane przez

Komisjq pytania dotyczEce ZW i K, Komisja Rewizyjna wniosla o sporzqdzenie przez

Wydziat Finansowy sprawozdania dotyczEcego zaplaconych faktur przez Urzqd

Miejski dla Zakladu WodociEgów i Kanalizaqi oraz wplat AIU i K na rzecz Urzgdu

z tytulu podatku od nieruchomoéci.

Nastgpnie Komisja przeszla do opracowania planu pracy na 2004 rok ( co stanowi

zalqcznik do niniejszego protokolu ).
Po czym komisja przeszla do omawiania sprawy Ochotniczych Strazy Po2arnych

w naszej gminie.

P. Przewodniczqcy zakomunikowal o projekcie Burmistrza co do zabezpieczenia

ze érodków przeznaczonych na inwestycje jednostek OSP dla tzw. ,,zabezpieczenia
kryzysowego" se to jednostki: Zagaje, Potok, PrzEslaw, Raków, w zwiqzku z tym

pozostale jednostki nie bgdq miaty pienigdzy na podstawowe cele. Zwrócit sig do

Komisji, aby wypowiedzieli sig na ten temat.

Rozpoczqta sig dyskusja na ten temat.

Komisja Rewizyjna wnioskuje o:

1. Zwigkszenie wydatków na Ochotnicze Stra2e Po2arne

na kwotg w wysokoéci 20 tys. zl.



2. Wprowadzenie do planu inwestycji odwodnienia terenów

w miejscowoéci Skroniów przed mostem kolejowym

wraz z utwardzeniem drogi.

4. Uregulowanie ( zmelioryzowanie ) rzeki Brze2nica

od 2r6dNa do Pana Woániaka.

Wnioski Komisji Rewizyjnej zostaly jednogloénie przyjgte.

Na tym zakoñczono posiedzenie Komisji, byfa godzina 1530.

,Protokolant.
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Monika Mlyríczak

Przewodn iczqcy Kom isji Rewizyj nej

Pawel Smorqg


